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#TVORNICA FOSILNA GORIVA ZAMJENJUJE ZELENIM IZVORIMA ENERGIJE, A RAZVIJA I

NOVU GENERACIJU ECO FRIENDLY VEZIVA#

Na čelu s načelnikom Deanom Močinićem i Danielom Stanićem, predsjednikom Vijeća,

deveteročlana delegacija koja je predstavljala Općinu Pićan posjetila je tvornicu kamene vune

ROCKWOOL.

Tom su prigodom predstavnici tvrtke Anđelka Toto Ormuž i Aleks Fonović gostima predstavili

poslovanje tvrtke, dosad ostvarene rezultate, sva dosadašnja ulaganja usmjerene kako na

optimizaciju proizvodnje tako i u cilju smanjenja utjecaja tvornice na okoliš i ljude te predstavili

planirane investicije za sljedeću godinu i naredno razdoblje. Direktor tvornice se osvrnuo na

ambiciozne planove Grupe vezane uz dekarbonizaciju prema kojima Grupa, između ostalog,

smanjuje broj tvornica koje koriste fosilna goriva i zamjenjuje ih zelenim izvorima energije te isto

tako razvija novu generaciju eco friendly veziva koja ekološki gledano zadovoljavaju visoke

standarde te naglasio da s tim u vezi i tvornica u Istri je u planovima Grupe.

„Kroz obilazak tvornice uz stručno vodstvo dobili smo uvid koliko je tvornica zapravo velika a 

proizvodni proces kompleksan i višeslojan i uvjerili smo se kako u tvornici rade jako stručni i

vrijedni ljudi s posebnim vještinama,“ izjavio je jedan od vijećnika. Nekoliko njih prvi su puta bili

u posjetu tvornici dok je jedan vijećnik sadašnji zaposlenik u tvornici a jedan donedavni

zaposlenik sada radi u Općini Pićan.

Aleks Fonović je istaknuo kako tvrtka stalno ulaže velika sredstva, prošle su godine u različita

unaprjeđenja uložili više od 3 milijuna eura a u 2022. godini planiraju uložiti dva puta više

odnosno 6 milijuna eura. Goste je između ostalog zanimao utjecaj tvornice, razgovarali su i o

vizualnom aspektu emisija iz dimnjaka i jedno od pitanja bilo je razlog veće vidljivosti ispuha iz

dimnjaka iz tvorničkog dimnjaka u jutarnjim satima. „Naša tvornica radi uvijek isto, odnosno  24

sata 7 dana u tjednu radi maksimalnim kapacitetom jer su potrebe na tržištu puno veće od

onoga koliko mi možemo proizvesti. To znači da su emisije, dakle ono što izlazi iz našeg

dimnjaka uvijek iste. Razlog zašto je ispuh iz dimnjaka nekad jače vidljiv a nekad uopće nije

vidljiv je temperaturna razlika. Zbog velike razlike u temperaturi zraka, ispuh iz tvorničkog

dimnjaka je zimi puno vidljiviji nego primjerice ljeti“ rekao je Fonović te naglasio kako dvije

mjerne  stanice koje prate kvalitetu zraka u Zajcima i Čambarelićima pokazuju da je utjecaj

tvornice minimalan i da su svi parametri koji se stalno mjere su daleko ispod zakonom

propisanih ograničenja, a mjerenja su javno dostupna online na stranicama Zavoda za javno

zdravstvo Istarske županije .

Načelnik Dean Močinić je rekao kako je razgovor bio iznimno otvoren i konstruktivan te naglasio

da je ova organizirana posjeta jako važan korak u nastavku razvoja kvalitetnih odnosa između

lokalne zajednice i tvornice a što je u interesu svih stanovnika općine kao i same tvornice i

njenog poslovanja. „Ova tvornica je najveći poslovni subjekt u našoj općini, osigurava posao za

puno ljudi i zato je važno da im mi pružimo podršku koliko je to u našoj moći, naravno pod

uvjetom da poštuje visoke ekološke standarde. S druge strane vidimo da tvornica u velikoj mjeri

podržava i ulaže u razvoj kvalitete života ljudi u ovom kraju“ zaključio je Močinić u priopćenju.

(iPress)
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